
Weszelovszky László: a nyolcba kerülés 
megvalósítható 

A Szegeddel 2009-ben LEN-kupagyıztes vízilabdás, Weszelovszky László 
debütálása remekül sikerült a Bodrogi Bau Szentesi Cs&K férfi 
vízilabdacsapatában. A gárda elhódította a Legrand- kupát, ıt pedig a legjobb 
hazai játékosnak választották. 
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– A megnyert torna után milyenek az elsı 
benyomásai új csapatáról, a Szentesrıl? 
– Egyértelmően pozitívak! A keretet fıként fiatalok 
alkotják, akiken látszik az igyekezet, az akarat, hogy 
tanuljanak, jobbá akarnak válni. Ezzel az 
állománnyal a nyolcba kerülés megvalósítható, reális 
célkitőzés, bízom benne, hogy annyira összeforrunk, 
hogy a mezıny hátsó feléhez tartozó együttesek ellen 
– hazai környezetben különösen – magabiztos 
gyızelmeket aratunk. 
 
– A legjobb szentesi játékosnak választották, 
megkapta a dr. Rébeli-Szabó József emlékdíjat. Eddigi teljesítményét miként 
értékeli? 
– Sohasem vagyok elégedett önmagammal, mutatott produkciómmal, ugyanis 
tökéleteset soha nem lehet nyújtani. Mindig lehet fejlıdni, javítani az elızıhöz 
képest. De eddig még nem akadt igazi tétmeccs, megmérettetés, majd a 
bajnokságban és a kupában kell bizonyítani. 
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Értesülni szeretnék a napi friss helyi 
hírekrıl! E-mailemre levél érkezik, 
amelyben megerısítem a 
feliratkozást. 
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Weszelovszky László, a Bodrogi Bau Szentesi Cs&K férfi 
vízilabdacsapatának játékosa. Fotó: DM/DV

– Apropó, magyar kupa! A hétvégén rendezik az MK selejtezıcsoportját, milyenek 
klubja esélyei? 
– A Vasassal, a Szolnokkal és a másodosztályban szereplı Egerfooddal kerültünk egy 
csoportba, az elsı kettı jut tovább – erre reálisan nézve nem sok a sanszunk. De 
nekünk nem a kupában, hanem a bajnokságban kell a legjobbat nyújtanunk, arra a 
küzdelemsorozatra kell összeérnünk minél egységesebb csapattá, és ennek egyik 
állomása lehet a magyar kupa selejtezıköre. Az igazán jó eredmények eléréséhez 
még sokat kell dolgoznunk edzınk, Lukács Dénes irányításával. Amennyiben az elsı 
év tapasztalatai alapján ütıképes, sokra hivatott csapat körvonalai rajzolódnak ki, 
szívesen maradnék Szentesen. 

Kapcsolódó cikkek 

Szentesi örömpóló - arany a Legrand-kupán 
Legrand-kupa: imponáló szentesi siker az OSC ellen 
Legrand-kupa a ligeti uszodában 
Kocsis István élete a póló körül forog  
Szombaton pólótornát rendez a HVSC 

A rovat legfrissebb cikkei A nyitóoldal témái 
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Letért az útról, súlyosan 
megsérült az autós Sarródnál

Kapuvár: fotókiállítás a csíksomlyói búcsúról

Gyıri ETO: közönségtalálkozó és dedikálás - Videó, galéria

Utolértük az uniót: használjuk a 
biztonsági övet

VV5: Fecó beordította magát a villába

Újraválasztotta a megyei Fidesz Farkas Sándort

hirdetés    

Palócok, 
ıslábnyomok, 
pampuska… Kíváncsi 
többre is? 
Kattintson! 

Vásároljon E-jegyet 
a Tisza Volán 
járataira 

Sokat halljuk 
mostanában: 
közösségi vásárlás. 
Mi is ez valójában? 
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